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Abstract (en)
The braking system is applied to a hand cart. It incorporates two intermediate pieces (17) which are provided between the push bar (7) and the
push bar supports (5). Each intermediate piece consists of a bearing section (20) and a cover (22). At least one intermediate piece is capable of
accommodating a part of the braking system (10). The bearing sections are part of the support structure for the push bar, and each is joined to an
upright support (5).

Abstract (de)
Zwischen dem Schiebegriff (7) und den Trägern (5) des Transportwagens sind zwei Zwischenstücke (17) vorgesehen, die aus je einem Lagerstück
(20) und aus wenigstens je einem Abdeckteil (22) gebildet sind, wobei mindestens ein Zwischenstück (17) zur Aufnahme eines Teils der
Bremseinrichtung (10) bestimmt ist und die Lagerstücke (20), je ein Lager für den Schiebegriff (7) bildend, ortsfest mit den Trägern (5) verbunden
sind. <IMAGE>
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